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על הפרק

המו"מ על הענף
"על הפרק" נכתב בסוף אוגוסט ובעת הזאת, ניתן לומר כי 
כוון המאבק אינו ברור כעת. כאמור החל מו"מ מול משרד 
ובספינים  רמה  תרועה  בקול  נפתח  והוא  הממשלה  ראש 
יום  סדר  עקב  בפועל,  ובא.  הולך  פתרון  על  סופיים,  אין 
לקרן  הוסט  החלב  ענף  נושא  ישראל,  מדינת  של  עמוס 
זווית וזאת בלא שנאמרה המילה האחרונה באותו מו"מ. 

אין אני נביא, ואין אני יודע להגיד אם זה טוב או רע, אך 
החשוב הוא כי גילינו רצינות ופתיחות ואף הגשנו שורה של 
השגות על הצעת משרד רוה"מ והמתנו לתשובות, אך אלו 

בוששו להגיע עד עצם היום הזה ואין לדעת מה ילד יום.

אנו מצדנו, מעבירים את המסר כי פנינו למו"מ, אך יחד 
לאיש  ואל  מחטף  שום  נאפשר  ולא  נרדם  לא  זאת,  עם 

להעז למהלך של מחטף.

בהתאחדות פנימה
לאחר למעלה משלוש שנים, הוסדרו המוסדות בהתאחדות 

באופן חוקי ולמהדרין. 

כאמור, התקיימה האספה שבחרה מועצה וועדת ביקורת,  
המועצה בחרה הנהלה ואשרה את קדנציית המזכיר.

כחלק מלקחי השנים האחרונות, אנו נתכנס כבר בתחילת 
2013 לאספה מיוחדת לשינוי התקנון. תקנון ההתאחדות 
משמעותיות  לקונות  בו  והתגלו  ובעייתי  מורכב  הנו 
משמעותיים,  שינויים  בו  להוביל  אלא  מנוס  יהיה  ולא 
בשורה שלמה של עניינים, וזאת על מנת להביא ליציבות 

בהתאחדות ובחוקת התנהלותה.
ובין  ההתאחדות  באתר  התקנון  את  לפרסם  בכוונתי  יש 
התיקונים  על  החברים  דעת  חוות  את  לשמוע  היתר, 

הדרושים ודרכי השינוי המוצעים. 
לאישור  תיקונים  של  שורה  תובא  כי  ההליך  של  סופו 
ידי  על  המהלך  יאושר  בסוף,  ורק  והמועצה  ההנהלה 

האספה אשר תכונס באופן מיוחד לשם כך.

מחיר המטרה
ואין  משמעותי  משבר  בתוך  אנו  הכלכליים  בנושאים 
על  התבשרנו  מכבר  זה  יתפתח.  הוא  ולאן  כיצד  לדעת 
מוכת  ארה"ב  כאשר  בעולם,  שונים  באזורים  בצורות 
בצורת מהקשות שהיא ידעה. בצורת זו גוררת כלפי מעלה 
את המחירים ואצלנו היא תייקר את המזון לפרות ומכאן, 
שמחיר המטרה הולך לעלות משמעותית ברבעון האחרון 
בלחם,  רואים  כבר  אנו  שבדרך  הייקור  את   .2012 של 

בירקות, בפירות ובדלקים.
אני מקווה כי בסבב עליית המחירים הנוכחי, תהיה עלייה 

מתונה ויועלה רק ההכרחי ולא מעבר לכך.

אני   - לחזירות  כבד  מחיר  יש  כי  הוכיח   2011 משבר 
קורא למחלבות ולרשתות השיווק, לפעול בשיקול דעת 
ולא לגרור את כולנו למערבולת מחאתית מיותרת נגדנו.

שנה טובה!

יעקב בכר 

מזכיר התאחדות מגדלי בקר  אוהד גבאי מנהלל שם את כובע ההתאחדות על ראשו של גמל מונגולי
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